
PROTOKOLNrVII/2011

z obrad VII SESJI RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 12 kwietnia 2011 r.

Otwarcia obrad VII Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 16**
Przewodniczacy Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w
sesji uczestniczy 14 Radnych na stan og6tem 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada
moze obradowac i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zastepca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Kierownik GOPS - Pani Jolanta Zduhczyk,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej - Pan Zbigniew Parol,
-DyrektorGZEAS - PaniBozenaWilczek,
- Dyrektor Szkoly Podstawowej
w Cztek6wce - Pani Malgorzata Szostak,

- Radna Rady Powiatu - Pani Aneta Bartnicka,
- Radny Rady Powiatu - Pan Grzegorz Michalczyk,
- Czlonek Powiatowej Rady

Mazowieckiej Izby Rolniczej - Pan Karol Krupa,
- Redaktor ,,Linii Otwockiej" - Pan Andrzej Kaminski,
- soltysi wedlug dolaczonej listy oraz mieszkaricy.

]'rzewodniczacy powital przybylyeh i przedstawil proponowany porzadek obrad.

l:*roponowanv por/.qdek obrad

1. Otwarcieobrad.
2. Przyj^cie proponowanego porzadku obrad.
3. Przyj^cie protokolu z obrad VI Sesji Rady Gminy Kolbiel.
4. Podj^cie uchwat w sprawie:

- powotania inkasent6w podatku rolnego, lesnego, od nieruchomosci i okreslenia
wysokosci wynagrodzenia za inkaso;

- powolania Przewodniczacego doraznej Komisji Rady Gminy Kolbiel;
- powotania doraznej Komisji Rady Gminy Kolbiel i ustaleniajej skladu
osobowego;

- uchwalenia regulaminu utrzymania czystosci i porz^dku na terenie gminy
Kolbiel;

- wyrazenia zgody na realizacj^ projekt6w systemowych dofinansowanych
z Europejskiego Funduszu Spo!ecznego w ramach Programu Operacyjnego
Kapital Ludzki, Priorytet VII Promocja Integracji Spolecznej.

5. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
6. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
7. Zamkni^cie obrad.



Przewodnicza^cy zapytal czy saJakies uwagi lub wnioski do proponowanego porza^dku obrad.

Radny Pan Anatol Tkacz zg!osil wniosek o dodanie do proponowanego porzadku obrad pkt 4a
-- Informacja Przewodnicza^cego Rady Gminy o organizacji pracy rady i prowadzenia obrad
rady. Stwierdzil, ze przedmiotowy wniosek zgloszony przez niego na poprzedniej sesji
spelniala kryteria g 34 ust 4 pkt 2 Statutu Gminy Kolbiel i zostal odrzucony przez
Przewodniczaj:ego Rady niezgodnie z prawem.

Przewodniczacy Rady Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze poprosil Radnego Tkacz o
zlozenie powyzszej propozycji zmiany w porzajiku obrad na pismie gdyz chcial ja, odczytac
bez pomylki. Poinformowat, ze obecnie nie jest przygotowany do udzielenia przedmiotowej
informacji i ze mozejej udzielic dopiero nanastejmej sesji.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie dodanie do porzajJku obrad pkt 4a - Informacja
Przewodnicza^cego Rady Gminy o organizacji pracy rady i prowadzenia obrad rady.
Za glosowalo 2 radnych, 12 radnych glosowalo przeciw, glos6w wstrzymuja_cych si? - nie
bylo. Dodanie do porzajiku obrad pkt 4a - Informacja Przewodnicza^cego Rady Gminy o
organizacji pracy rady i prowadzenia obrad rady, zosta!o odrzucone.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie porzajiek obrad.
Za jego przyj^ciem glosowalo 14 radnych, g!os6w przeciw - nie bylo, glos6w
wstrzymujacych sif - nie bylo.
Porza^dek obrad zostal przyj^ty przy 14 glosach za.

|{cali/uj;|c pkt 3 por/.i)dku obrad Przewodniczqcy poddal pod glosowanie przyj^cie
protokohi z obrad VI Sesji.

Poinformowal, ze protok61 byt wy!ozony w biurze rady i nie zg!oszono do nich uwag.
Zapytal czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie przyj^cie protokolu z obrad VI Sesji Rady Gminy
Kotbiel.
Za jego przyj^ciem glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, glos6w
wstrzymujacych si? - nie bylo. Protok61 z obrad VI Sesji Rady Gminy KoIbiel zostal przyj^ty
przy 14glosachza.

Realizujac pkt 4 porzqdku obrad przystapiono do podj^cia uchwat.

Przewodniczaj=y odczytal uchwa!? Nr VII/33/2011 w sprawie: powo!ania inkasent6w podatku
rolnego, lesnego, od nieruchomosci i okreslenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso.

Radny Pan Anatol Tkacz stwierdzil, ze w materialach na sesjf nie dostarczono uzasadnienia
do tej uchwaly. W zwiajzku z czym poprosil o wyjasnienie w jaki spos6b ustalone zostaIy
3tawki inkasa dla inkasent6w.

Zast%pca Wojta Pani Ewa Mazek poinformowala, ze stawki inkasa s% od bardzo dlugiego
czasu na takie same. Wysokosc stawki inkaso zalezy od wielkosci miejscowosci.



Radny Pan Anatol Tkacz zglosii poprawk^ aby w pkt 19 dla solectwa Bocian zmienic stawk^
z 1 1 ,8 % na 12,3 %. Stwierdzil, ze stawka inkasa dla inkasenta w Radach6wce jest wyzsza niz
dla inkasenta w Bocianie, choc s^to miejscowosci podobnej wielkosci.
Mimo prosby Przewodniczacego nie zlozyl powyzszej poprawki na pismie motywujac, ze nie
otrzymal sposobu wyliczenia stawek inkasa ani uzasadnienia dlatego trudno mu si? odniesc
do projektu uchwaly.

Przewodniczqcy Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze kolejne uchwaly powielajaJe stawki.
W zwiazku z nie przedlozeniem w formie pisemnej poprawki do przedmiotowej uchwaly
przez Radnego Pana Anatola Tkacz, nie podda!jej pod glosowanie.

Zastejpca W6jta Pani Ewa Mazek odczytala liste^ z wynagrodzeniami inkasent6w. Zwr6ci!a
uwag^, ze liczba mieszkaric6w Radach6wki nie jest duza ale inkasent osiaj*a duze wplywy z
inkaso od podatku z dzialek rekreacyjnych, co zalezy w duzej mierze odjego aktywnosci.

Radny Pan Aleksander Lorens stwierdzil, ze soltysi w miejscowosciach z dzialkami
letniskowymi maja_ wie_cej obowia^zk6w niz inni, poza tym zbieranie podatku trwa w nich
l:akze znacznie dluzej.

Przystaj)iono do glosowania nad uchwala_Nr VII/33/2011 w sprawie:
powolania inkasent6w podatku rolnego, lesnego, od nieruchomosci i okreslenia wysokosci

Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych
si; - nie bylo. Uchwal^ Nr VII/33/201 1 przyj^to przy 14 g!osach za.

Przed przystapieniem do podj^cia uchwaly w sprawie: powolania Przewodniczacego doraznej
K-omisji Rady Gminy Kolbiel Przewodniczqcy Pan Waldemar Kloch poprosil o zglaszanie
kandydat6w.

Radny Pan KrzysztofCzajka zglosil kandydatur^ Radnego Pana Anatola Tkacz.

Radny Pan Anatol Tkacz nie wyrazil zgody na kandydowanie, uzasadniaja^c tq. decyzj^ ch^cia^
iinikni^cia rozstrzygania spornych kwestii w przypadku gdy dorazna Komisja bedzie miala
]3arzysta^ liczb^ czlonk6w.

Radny Pan Dominik Dabrowski zglosil kandydatur? Radnego Pana Kazimierza Urbaniak,
kt6ry byt czlonkiem Komisji ds. opracowania statut6w solectw i zmian w Statucie Gminy
Kolbiel w poprzedniej kadencji.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak nie wyrazi! zgody na kandydowanie.

Przewodniczqcy Pan Waldemar Kloch ponownie zglosil kandydatur^ Radnego Pana Anatola
Tkacz. Zwr6cil uwag^, ze Przewodniczacy Komisji organizuje jej prace, stanowiska zas
wypracowuj^wszyscy czlonkowie.

Radny Pan Anatol Tkacz nie wyrazi! zgody na kandydowanie.

Przewodniczqcy Pan Waldemar Kloch w zwia,zku z brakiem kandydat6w na
Przewodniczacego doraznej Komisji stwierdzil, ze bezprzedmiotowe jest podejmowanie
uchwaly w tej sprawie oraz w sprawie: powolania doraznej Komisji Rady Gminy Kolbiel i
ustaleniajej sk!adu osobowego.



Przewodnicz%cy, Wiceprzewodnicz^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak oraz
Wiceprzewodniczacy Rady Pan Janusz Olszewski odczytali uchwale^ Nr VII/34/2011
w sprawie: uchwalenia regulaminu utrzymania czystosci i porz^dku na terenie gminy Kolbiel.

Zastej>ca W6jta Pani Ewa Mazek przedstawila uzasadnienie do projektu uchwaly.
Poinformowala, ze tresc regulaminu ze wzgl^du na powszechnie obowiazuj^cy charakterjego
przepis6w nie zostata umieszczona w zalaczniku. Projekt regulaminu uzyskal pozytywna^
opinie^ SANEPID. Tresc regulaminu byta przez dlugi czas udostepniana radnym, dw6ch z
nich zglosilo swoje uwagi, kt6re zostaly przedyskutowane i czesciowo uwzgl^dnione. Jezeli
proponowany projekt mialby zawierac zmiany nalezaloby go koniecznie ponownie przekazac
do zaopiniowania przez SANEPID.

Radny Pan Anatol Tkacz poprosi! wnioskodawc? o wyjasnienie kilku kwestii:
- co oznacza okreslenie ,,odpady bytowe" - nie ma definicji takich odpad6w w ustawie o
gospodarce odpadami i innych aktach, regulamin dalej uzywa okreslenia ,,odpady
komunalne". Zwr6cil uwage^ ze regulamin powinien byc zgodny z ustawa_ o gospodarce
odpadami i Planem Gospodarki Odpadami Gminy Kofbiel na lata 2004 - 2011;
- w jaki spos6b zamierza wnioskodawca wyegzekwowac przepis $ 5 proponowanego
regulaminu, obowiazek wymiany piasku w piaskownicy na nieruchomosci na kt6rej si? ona
znajduje;
- regulamin powinien powielac zapis obowi^zuja_cego Planu Gospodarki Odpadami w
odniesieniu do systemu zbi6rki odpad6w, co nie zostalo zrealizowane.

Zaste_pca W6jta Pani Ewa Mazek poinformowa!a, ze:
- $ 20 proponowanego regulaminu okresla czestotliwosc odbioru odpad6w zgodnie z umowa_
gminy z firma^ wywoz^ca^ odpady;
- zobowi^zanie do okresowej wymiany piasku w piaskownicy dotyczy przede wszystkim
piaskownic dostejmych publicznie, celem zapisu bylo zapewnienie bezpieczehstwa dzieciom;
- okreslenie ,,odpady bytowe" - to odpady komunalne co wyjasnia slowniczek do
proponowanego regulaminu.

Radny Pan Anatol Tkacz stwierdzil, ze w proponowanym regulaminie powinien znalezc si?
:zapis obowiazujacego Planu Gospodarki Odpadami, o tym ze mieszkahcy nie zawieraja_
um6w indywidualnych na wyw6z odpad6w.

Zastf:pca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze Plan Gospodarki Odpadami obowiqzuje do
kohca 2011 r. i do tej poryjest umowa na wyw6z odpad6w mieszkaric6w. Przypomnia!a, ze
zgodnie z ustawa_ o utrzymaniu czystosci i porzaj3ku w gminach za odpady odpowiada ich
wytw6rca. Zwr6ci!a uwag^, ze zapisy proponowanego regulaminu nie blokuja.
dotychczasowych praktyk w zakresie odbioru odpad6w, a zmian? takowych jak i Planu
Gospodarki Opadami moga. wymusic planowane zmiany ustawowe.

Przewodniczqcy Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytati. Innych pytan nie
zgloszono.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie uchwal? Nr VII/34/2011 w sprawie:
uchwalenia regulaminu utrzymania czystosci i porza_dku na terenie gminy KoIbiel.
Za g!osowalo 13 radnych, g!os6w przeciw - nie bylo, 1 radny wstrzymal si? od glosu.
Uchwata Nr VII/34/2011 zostala przyj^ta przy 13 glosach za i 1 wstrzymuja^cym si^.



Przewodniczacy odczytaJ uchwal? Nr VII/35/2011 w sprawie:
wyrazenia zgody na realizacj? projekt6w systemowych dofmansowanych zEuropejskiego
Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitat Ludzki, Priorytet VII
Promocja Integracji Spolecznej.

Uzasadnienie do uchwa!y przedstawila Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej
Pani Jolanta Zduhczyk. Stwierdzila, ze aby realizowac przedmiotowy projekt konieczna jest
uchwata rady gminy. 10,5 % wartosci projektu sfmansowana zostanie ze srodk6w
zabezpieczonych juz w budzecie gminy na realizacj? zadan wlasnych. Rekrutacja
uczestniczek projektu jest obecnie w toku. We wniosku zadeklarowano 9 uczestniczek. W
ramach projektu odb$da_ si? szkolenia zawodowe - w zawodzie kucharz, zaj^cia z
psychologiem, doradca^ zawodowa^ i badania z zakresu medycyny pracy. W ramach
pozyskanych srodk6w po uzgodnieniu z W6jtem Gminy i Zastepca_ W6jta zatrudniony
zostanie r6wniez pracownik socjalny. Jest to konieczne gdyz w projekcie moga_ brac udzia{
jedynie osrodki pomocy spotecznej zatrudniajace co najmniej 1 pracownika na 2000
mieszkanc6w lecz nie mniej niz 3 pracownik6w.

Przewodnicza_cy Rady Pan Waldemar Kloch poprosi} o zadawanie pytan dotycza_cych projektu
uchwafy.
Pytah nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod g!osowanie uchwale^ Nr VII/35/2011 w sprawie:
wyrazenia zgody na realizacj^ projekt6w systemowych dofmansowanych zEuropejskiego
Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet VII
Promocja Integracji Spolecznej.
Za glosowalo 14 radnych, gios6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si? - nie bylo.
Uchwaia Nr VII/35/2011 zostala przyj^ta przy 14 glosach za.

Pkt 5 i 6 pnr/,:)dkii obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
:eapytania i interpelacje.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch zwr6cil uwage^ ze rada gminy nie podjete 2
uchwal. Stwierdzif, ze bez zdeklarowanych kandydat6w na Przewodnicz^cego i czlonk6w
doraznej Komisji nie wprowadzi stosownych projekt6w uchwal do porzqdku sesji.

Zaste_pca Wojta Pani Ewa Mazek przypomniala, ze z koncem kwietnia uplywa termin do
:iktadania oswiadczen majatkowych.

Radny Pan Janusz Olszewski zapytal czy wiadomo cos o na temat budowy chodnika przy
drodze powiatowej w Chrosnie.

Radny Powiatu Pan Grzegorz Michalczyk pogratulowa! soltysom zwyci^stwa w wyborach i
zyczyl zadowolenia z pracy i jak najmniej problem6w. Poprosil ich o nawiazanie z nim
liontaktu takze w sprawach dotyczaj:ych dr6g powiatowych. Stwierdzil, ze drogi powiatowe
sa^ na biez^co remontowane. Poinformowal, ze rozmawial z Dyrektorem Zarzajiu Dr6g
Powiatowych na temat drogi w Dobrzyhcu. Spraw^ chodnika w Chrosnie jest mu zas znana
_,eszcze z poprzedniej kadencji. Stwierdzil, ze rozmawial z Wicedyrektorem ZDP Panem
Placzkiem i ustalil, ze chodnik przy drodze powiatowej w Chrosnie zostanie polozony do
konca lipca.
Zwr6cil uwag5, ze w budzecie powiatu zaplanowano ok. 300.000 zl na inwestycje drogowe w
Gminie Kolbiel. 100.000 z! na droge^ w Dobrzyficu i 2 inwestycje w Chrosnie 100.000 zl



i Chrzaszcz6wce 90.000 zl. Zwr6cit uwagi, ze nie b^dzie kontynuacji remontu drogi
gozdowskiej, co jest niezb^dne na odcinku ok. 1100 m. Wyrazil nadzieje, ze jesli powiat
pozyska dodatkowe srodki fmansowe to uda sie^ na ten cel przeznaczyc ok. 350.000 lub
400.000 zl.
Poprosil o zadawanie pytan.

Soltys wsi Chrosna Pan Miroslaw Wyglqdaia zapytal kiedy Radny Michalczyk byt ostatnio
w Chrosnie.

Radny Powiatu Pan Grzegorz Michalczyk stwierdzil, ze przejezdzal ta^ droga_ w ostatnia_

Soltys wsi Chrosna Pan Miroslaw Wygla_dala stwierdzil, ze stan drogi w Chrosnie jest coraz
gorszy. Zaprosil Radnego Michalczyka wraz z Dyrekorem ZDP, aby obejrzeli tf drogf.

Radny Powiatu Pan Grzegorz Michalczyk wyrazi} zainteresowanie udzialem w spotkaniu na
drodze w Chrosnie z udzialem Dyrektora ZDP. Poinformowal, ze jesli softysi nie maja^
kontaktu do niego to moga^ zglaszac swoje problemy odnosnie infrastruktury powiatowej do
Kierownik Gospodarki Komunalnej Pana Zbigniewa Parola. Zwr6ci! uwag^, ze ZDP traktuje
lepiej wnioski plynqce z kilku zr6del.

Soltys wsi Chrosna Pan Miroslaw Wyglqdala stwierdzil, ze obecna sytuacja na drodze w
Chrosnie utrudnia dzieciom dojscie do szkoly.

Radny Powiatu Pan Grzegorz Michalczyk stwierdzil, ze budowa chodnika powinna byc
rozpocz^ta od szkofy. Zasugerowal, ze odwrotny kierunek rob6t moze miec zwiazek z
utrudnieniem w znalezieniu miejsca do skladowania material6w.

Soltys wsi Bocian Pan Jan Szopa zapytal co nalezy robic ze zdemontowanym eternitem.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzii, ze azbest ma zostac ostatecznie usuni^ty do roku
2032. Kazdy moze ubiegac si? o srodki na utylizacj? azbestu zar6wno przez gmine. jak i
indywidualnie. Zwr6cil uwag^, ze Gmina Kolbiel nie posiada srodk6w na przedmiotowy cel,
ale w sytuacji kiedy nie be^dzie juz na skutek zmian ustawowych ponosic koszt6w usuwania
odpad6w to zaoszcz^dzone srodki ok. 300.000 zl moze przeznaczyc na program utylizacji
azbestu.
Poinformowal, ze 13 kwietnia planowanejest spotkanie przedstawicieli samorzadu z powiatu
otwockiego na kt6rym poruszany b^dzie problem dr6g powiatowych i ich ewentualnego
przejmowania przez gminy. Stwierdzi!, ze na terenie Gminy Kolbiel jest po Gminie
Wi^zownie najwi^cej dr6g powiatowych, w zwia_zku z czym Gmina Kolbiel nie jest wstanie
podolac takiemu zadaniu.
W kwestii wsp6!pracy z powiatem otwockim stwierdzil, ze r6wniez apeluje aby ona byta.
]'oinformowai, ze nie dowiedzial si? od rannych powiatu z Gminy Kolbiel o powstaniu
Mlodziezowego Osrodka Socjoterapii w Rudzienku Informacja ta zostala przekazana przez
kuratorium.
Poinformowat, ze zmienily siê  telefony do os6b zajmujacych si? w kolach lowieckich
;;zacowaniem szk6d i s^ one dostepne w Urz^dzie Gminy w pokoju nr 24. Zwr6cil uwag^, ze
do zalatwienia takich problem6w poza telefonem koniecznajest tez forma pisemna.
Poinformowat, ze w starostwie odbylo si? spotkanie dotycz%ce regulacji stosunk6w wodnych
w6d gruntowych. Przedstawiciel samorza_d6w zastanawiali si? co zrobic aby obnizyc poziom
w6d gruntowych. Najwie_kszy nacisk polozono aby ro w!asciciele grunt6w zadbali o
mz^dzenia regulujaj:e stosunki wodne. Starostwo b^dzie teraz kladlo nacisk w procedurze
budowlanej na zachowanie i stan urzajdzen melioracyjnych i drenacyjnych. Wyrazil



przekonanie, ze celowa bylaby reaktywacja sp6lek wodnych co glosno podnosil Radny
Urbaniak.

Radna Pani Agata Mazek zapytala co dzieje si? w sprawie naprawy drogi KaJy - Lubice.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze nie jest obecnie w stanie udzielic konkretnej
odpowiedzi w sprawie naprawy drogi KaJy - Lubice.

Radna Powiatu Pani Aneta Bartnicka jako Prezes Stowarzyszenia Na Rzecz Rozwoju Wsi
Sufczyn i Okolic podzi^kowala za wsparcie udzielone juz kilkakrotnie przez gmin? na
organizacJQ ,,Akcji - Lato na wsi". Poinformowala, ze w tym roku ,,Akcja - Lato na wsi"
odb^dzie si? wjednej miejscowosci i b^dzie to prawdopodobnie Ko!biel.
W imieniu mlodziezy z Sufczyna zaprosiJa na Otwarty Turniej Tenisa Stolowego i
podziekowala W6jtowi Gminy za udzielone wsparcie fmansowe na ten cel.

Mieszkaniec Kolbieli Pan Pawe{ Kakolewski - zapytal kiedy na terenach scalonych w
Kolbieli powstanie kanalizacja i wodoci^gi. Czy i kiedy b^da^ na ten cel srodki i czy rada
gminy b^dzie decydowac o przeznaczeniu na ten cel srodk6w w budzecie. Zwr6cil uwag^, ze
istniej^tamjuz domy, czesc wlascicieli uzyskalajuz pozwolenia na budowe^ lubjest na etapie
uzyskiwania pozwolenia na budow?. Zapytal dlaczego nie zaplanowano srodk6w na t^
inwestycj? 2 lub 3 lata temu.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze sprawa scalenia zacze^a sie^ w roku 1997.
Poinformowal, ze Gmina Kolbiel zawarla z wlascicielami grunt6w umowy, ze zainwestuje na
tym terenie kiedy 30 % dziaiek zostanie przez nich zainwestowana. Na ok. 80 dzia!ek obecnie
na okok> 10 stoja^ domy. Zwr6cil uwage, ze Gmina Kott>iel juz zainwestowala srodki na tym
terenie w przebudow? linii sredniego napi^cia , dzi^ki czemu niekt6rzy wlasciciele mogli
uzyskac pozwolenia na budow^. Ponadto Gmina Kolbiel przekazala srodki na wydzielenie
c;z^sci swojej dzia!ki na tych terenach na cele Zakladu Energetycznego. Projekt na budow?
jak i sama budowa kanalizacji i wodociqg6w na terenach scalonych w Kolbieli zostala
iunieszczona w Planie Rozwoju Lokalnego Gminy Kolbiel. Stwierdzil, ze problemem sq.
srodki finansowe. Stwierdzil, ze problem tym zajmie si? wraz z radnymi, nie jest obecnie
wstanie okreslic daty kiedy rozpocz^cie przedmiotowej inwestycji byloby mozliwe.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze projekt budowlany na kanalizacj^ i wodociaj*
na tym terenie nie posiada pozwolenia na budow^. Nie uzyskano jeszcze pozwolenia na
przejscie pod droga krajow^ nr 50. Nie z winy gminy konieczne bylo w tym ceIu ponowne
zlozenie dokument6w - problemy z mapami. Uzyskanie powyzszego pozwolenia umozliwi
skompletowanie wszystkich dokument6w niezb^dnych od uzyskania pozwolenia na budow?.

Wlasciciel dzialki na terenach scalonych w Kolbieli stwierdzi!, ze byc moze byla kiedys
umowa z w!ascicielami grunt6w, ze po zainwestowaniu 30% grunt6w Gmina wybuduje na
terenach scalonych infrastruktur$. Obecnie oko 11 dzialek jest zainwestowanych i niekt6rzy
chcq. si^ wprowadzic, muszEi tez splacac kredyty. Tymczasem niemozliwe jest wykopanie
studni na tym terenie.

Wtascicielka dzialki na terenach scalonych w Kolbieli stwierdzila, ze nie rozumie czemu
wydane zostaly pozwolenia na budow? jesli na tym terenie nie istniej siec wodociaj>owa i nie
rna mozliwosci wykopania studni.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzi!, ze wydawane by!y zaswiadczenia niezb^dne do
uzyskania pozwolenia na budow$, ze dana dziaika b^dzie w przysztosci podlaczona do sieci



wodociqgowej. Stwierdzil, ze jesli mieszkaricy sobie tego zycza^ moze wydawac
zaswiadczenia o odmiennej tresci.

Wlasciciel dzialki na terenach scalonych w Kolbieli zapytal czy Gmina Kolbiel nie mog!aby
zaciagnac kredytu na omawiana_ inwestycj^, czy W6jt Gminy rozwaza! taka^ mozliwosc.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poinformowal, ze do Urzedu Gminy wplynejo
pismo z prosba o budowe^ wodociqgu i kanalizacji na terenach scalonych w Kolbieli i rada
gminy sie^ nim zajmie. Poinformowal, ze W6jt Gminy moze zaciaj*na_c kredy po upowaznieniu
go przez rad? gminy. Zadeklarowal szukanie srodk6w budzetowych na przedmiotowy cel i
brak utrudnien ze strony rady i w6jta w zalatwieniu tej sprawy.

Radny Powiatu Pan Grzegorz Michalczyk stwierdzil, ze scalenie zaczeto sif okolo 8 lat temu i
juz wtedy proponowal aby to Gmina zakupila tereny od mieszkanc6w i wybudowaia tam
infrastruktur^. DzieJd takiemu rozwia_zaniu dzialki bylby wykupione przez osoby chcace
szybko na nich zamieszkac. Dlatego zaproponowal aby Gmina Kolbiel zastanowila si? nad
podniesiona^ przez niego koncepcja^ w odniesieniu do teren6w za osiedlem mieszkaniowym.
Ocenil, ze moze za 10 lat 30 % dzialek zostanie zainwestowanych przez mieszkahc6w. Wiele
z tych nieruchomosci jest przeznaczona na realizacj? plan6w rodzinnych. Kwestia dostepu zas
do energii elektrycznej o kt6rej wspominal W6jt Gminy uznal za wynikla. z lat zaniedbah nie
tylko Gminy Kolbiel ale i Zakladu Energetycznego.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze tereny za osiedlem mieszkaniowym w
Kolbieli sâ  na etapie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego a nie
scalenia. Scalenie w Kolbieli bylo mozliwe dzi^ki wielu ust$pstwom. Wyrazila zrozumienie
dla sytuacji os6b kt6re chc^ si? przeprowadzic na tereny bez wodociajju i chfc pomocy oraz
nadziej^, ze teren scaleniowy b^dzie stopniowo zabudowywany.

Wlascicielka dzialki na terenach scalonych w Kolbieli poprosi!a o informacj^ kiedy b^d^
wiadome konkretne decyzje w przedmiotowej sprawie.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze rada zajmie si? przedmiotowy
spraw^ i w!adze gminy zajma^ w tej kwestii jednolite stanowisko.

Wlascicielka dzialki na terenach scalonych w Kolbieli stwierdzila, ze dziwi ja^ iz dopiero
teraz wynikl problem z infrastruktura_ na terenach scalonych,

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzit, ze w Planie Rozwoju Lokalnego Gminy na ubiegly
rok przewidziane bylo opracowanie dokumentacji technicznej na budow$ wodocia_gu i
kanalizacji na terenach scalonych.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze rada podjeja na poprzedniej sesji
decyzje dotycz^ca. teren6w scalonych - decyzje sprzedaz nieruchomosci Zakladowi
Energetycznemu.

Pan Pawel Kqkolewski zapytat kiedy zostanie sfmalizowane przeniesienie wlasnosci dzialki
na Zaklad Energetyczny.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze czeka w powyzszej kwestii na inicjatyw^
Zak4adu Energetycznego.



Pan Pawel Kqkolewski zapytal dlaczego uchwala o sprzedazy dzialki Zakladowi
Energetycznemu zostata przyj$ta tak p6zno skoro Gmina otrzymala pismo juz w listopadzie
ubieglego roku.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze w pismie Zakladu Energetycznego z listopada
nie bylo mowy o zakupie dzialki. Poinformowal, ze napisal skarg? do Zakladu
Energetycznego, ze to Gmina przedstawiana jest jako winna opieszalosci w powstawaniu
infrastruktury energetycznej. Zwr6cil uwag^, ze to Zaklad Energetyczny otrzymuje srodki na
budow^ infrastruktury i jemu powinno na niej zalezec.

Wlasciciel dzialki na terenach scalonych w Kolbieli zapytal czy gdyby nie zlozono
wspominanego pisma w sprawie budowy sieci wodoci^gowej i kanalizacyjnej na tym terenie
czy przedmiotowa sprawa bylaby rozpatrywana w tym roku. Poprosil o pozytywne
rozpatrzenie przedmiotowej sprawy.

Radny Pan Aleksander Lorens stwierdzil, ze mieszkancy Gminy Kolbiel wsp61uczestniczyli
fmansowo w budowie wodoci^g6w. Zapytal czy wlasciciele dziafek na terenach scalonych
zamierzaJ3.wsp61uczestniczyc fmansowo w budowie wodociaju.

Zaste_pca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze obecnie budowg sieci gl6wnej wodoci^g6w
finansuje gmina a przylaezy wlasciciele nieruchomosci. Prawo nie przewiduje innych
mozliwosci.

Przewodnicza^cy podzi$kowal wszystkim za przybycie i zamknal obrady VII Sesji Rady
Gminy Kolbiel o godzinie 18 ̂ .

Do protokolu dolaczono:

1. List? obecnosci radnych.

2. List? obecnosci sohys6w.

Na tym protok61 zakonczono.
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